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QUESTION 48:      M2 notes that the Bidder must have at least one (1) qualified 
Resource in each category in order to be compliant. R2 notes that only the first listed 
compliant Resource per category will be evaluated against this Point-Rating factor.  If 
one or more proposed resources does not meet the mandatory criteria, does that mean 
that the proposal is non-compliant OR as long as there is at least one (1) qualified 
resource in each category, will the bid be compliant? (Page 17, M2, 2.1 Proposed 
Resources & Page 27, R2,  2.1 Bidder Resource Experience) 
 
ANSWER: As long as there is one compliant resource in each category the bid will be 
compliant on M2. See also Amendment 3. 
 
QUESTION 49:  Should bidders propose all resources that the firm would like on the 
standing offer, if successful, or will there be the opportunity to add resources after 
award? (Page 28, R3, 3.1 Additional Resource Capacity) 
 
ANSWER: Bidders can propose all resources, but there will also be an opportunity to 
add resources after award. 
  
QUESTION 50:  What proof of residency is required for local resources working in the 
NCR, Quebec or Calgary Region? (Page 28, R3, 3.1 Additional Resource Capacity) 
 
ANSWER: Please refer to Answer 22B. 
  
QUESTION 51:  The section on travel time references a 7.5 [hour] day, but the section 
on Financial evaluation states that rates are being bid for an 8.0 hour day. Please 
confirm that the per diem is for an 8.0 hour day. (Page 54, 5.4 Travel Time & Page 33, 
1.2.5 Financial Evaluation – Litigation Research Analysis (Principal), Research 
Analysis, Research Services and Document Management – Fixed, All-Inclusive Per 
Diem Rates) 
  
ANSWER: See Amendment  3. 
 
QUESTION 52:  Is the T2104 reporting required only at the award of the standing offer, 
or for each call-up and amendment issued under the Standing Offer? (Page 55-56, 9 
T1204 - Information Reporting by the Contractor) 
 
ANSWER: See Amendment  3. 
  
QUESTION 53:  If there is a requirement to transcribe documents in the database 
scenario, is there a protocol to which transcriptions must adhere other than the 
description of this task in the Statement of Work? (Page 19, M3, 3.2 Scenario 
Response: Database Tasks & Page 121, Statement of Work, 6.4, RS-6) 
 
ANSWER: There is no requirement to transcribe documents in the database scenario. 
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QUESTION 54:   Question 25 confirmed that no images are required, but is there any 
requirement to provide image linking data for the Summation/Ringtail compatible test 
database? (Page 19, M3, 3.2 Scenario Response: Database Tasks) 
  
ANSWER:  There is no requirement to provide image linking data for the test database. 
 
QUESTION 55:  responded to the issue of attributed Author/Recip/CC/BCC information, 
but we would like more clarity. If the author of a document is John Smith, Director, and 
the organization AANDC is derived, would the author be entered SMITH John (Director) 
[AANDC+] OR SMITH John (Director) [AANDC]+? (Page 19, M3, 3.2 Scenario 
Response: Database Tasks and Page 111, Tombstone Data Entry Protocol) 
 
ANSWER: SMITH John (Director) [AANDC+] 
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Doc 1000168668 et 1000169207 
 
QUESTION 48: M2 indique que le soumissionnaire doit avoir au moins une (1) des 
ressources qualifiées dans chaque catégorie pour être conforme. R2 indique que seule 
la première ressource conforme répertoriée par catégorie sera évaluée en fonction de 
ce facteur de cotation numérique. Si une ou plusieurs des ressources proposées ne 
remplissent pas les critères obligatoires, cela veut-il dire que la proposition est non 
conforme OU pour autant qu’il y ait au moins une (1) ressource qualifiée dans chaque 
catégorie, la soumission sera conforme? (Page 17, M2, 2.1 Ressources proposées et 
page 27, M2, 2.1 Expérience des ressources du soumissionnaire) 
 
RÉPONSE: Pour autant qu'il ait une ressource conforme dans chaque catégorie, la 
soumission sera conforme pour M2. Voir également Modification 3. 
 
QUESTION 49: Les soumissionnaires devraient-ils proposer toutes les ressources que 
l'entreprise aimerait inclure sur l'offre à commandes, si elle est retenue, ou 
sera-t-possible d'ajouter des ressources après l'attribution du contrat? (Page 28, R3, 3.1 
Capacité des ressources supplémentaires) 
 
RÉPONSE: Les soumissionnaires peuvent proposer toutes les ressources, mais il sera 
également possible d'ajouter des ressources après l'attribution du contrat. 
  
QUESTION 50: Quelle preuve de résidence est requise pour les ressources locales 
travaillant dans la RCN, au Québec ou dans la région de Calgary? (Page 28, R3, 3.1 
Capacité des ressources supplémentaires) 
 
RÉPONSE: Veuillez vous reporter à la réponse 22B 
  
QUESTION 51: La section sur le temps de déplacement fait référence à 7,5 [heures] 
par jour, mais la section sur l'évaluation financière mentionne que les tarifs sont 
soumissionnés pour une journée de 8 heures. Veuillez confirmer que le tarif quotidien 
est pour une journée de 8 heures. (Page 54, 5.4 Temps de déplacement et page 33, 
1.2.5 Évaluation financière – Analyse de la recherche sur les litiges [principal], analyse 
de la recherche, services de recherche et gestion des documents – Tarifs journaliers 
fixes tout compris) 
  
RÉPONSE: Voir Modification 3. 
 
QUESTION 52: Le formulaire T2104 est-il nécessaire seulement à l'attribution de l'offre 
à commandes, ou pour chaque commande subséquente et modification apportée à 
l'offre à commandes? (Pages 55-56, 9 T1204 - Information à transmettre par 
l'entrepreneur) 
 
RÉPONSE: Voir Modification 3. 
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QUESTION 53: S’il y a une exigence de transcrire les documents dans le scénario de 
base de données, y a-t-il un protocole auquel doivent adhérer les transcriptions autre 
que la description de cette tâche dans l'énoncé de travail? (Page 19, M3, 3.2 Réponse 
de scénario : Tâches de base de données et page 121, Énoncé de travail, 6.4, RS-6) 
 
RÉPONSE: Il n'y a aucune exigence de transcrire les documents dans le scénario de 
base de données. 
  
QUESTION 54: La question 25 a confirmé qu'aucune image n’est nécessaire, mais y 
a-t-il une obligation de fournir des données faisant le lien à des images pour la base de 
données de tests compatibles Summation/Ringtail? (Page 19, M3, 3.2 Réponse de 
scénario : Tâches de base de données) 
  
RÉPONSE: Il n'y a pas d’obligation de fournir des données faisant le lien à des images 
pour la base de données de tests. 
 
QUESTION 55: Cette question abordait le point sur l’auteur, le destinataire de 
documents Cc ou Cci, mais nous aimerions obtenir davantage de précisions. Si l'auteur 
d'un document est John Smith, directeur, et l'organisation AADNC est dérivée, 
faudrait-il entrer l'auteur SMITH John (directeur) [AADNC+] OU SMITH John (directeur) 
[AADNC]+? (Page 19, M3, 3.2 Réponse de scénario : Tâches de base de données et 
page 111, Protocole d’entrée de données de base) 
 
RÉPONSE: SMITH John (directeur) [AANDC+]  
 
 
 

 
 
 


